
2.	  november	  2016	  

-‐	  Til	  stede	  er	  formand	  Kim,	  Niels-‐Kristian,	  Stephanie,	  Nadia,	  Kristoffer	  og	  Jonas.	  
-‐	  Næste	  bygherremøde	  med	  Art-‐Tek	  er	  mandag	  7.	  november	  hos	  Art-‐Tek.	  Derefter	  afholdes	  
byggeudvalgsmødet.	  
-‐	  Jonas	  er	  ansvarlig	  for	  at	  tjekke	  byggeudvalgsmailen	  hver	  uge.	  
-‐	  Ventilationsrøret	  er	  ført	  igennem	  og	  klar	  og	  fungerer.	  Den	  er	  tilsluttet	  skorstenen	  ved	  siden	  af.	  
-‐	  De	  få	  brændeovne	  der	  er	  tilbage	  skal	  nedlægges,	  da	  skorstene	  sløjfes.	  De	  berørte	  får	  tilsendt	  et	  
skriv	  om	  dette.	  
-‐	  Art-‐Tek	  skal	  komme	  med	  en	  klar	  definition	  på,	  hvad	  et	  badeværelse	  er.	  Hvis	  de	  har	  regnet	  forkert	  
hvor	  mange	  andelshavere	  mangler	  badeværelse,	  vil	  bestyrelsen	  bede	  Art-‐Tek	  om	  en	  ny	  oversigt.	  
-‐	  Rotter	  i	  gården	  –	  tv-‐inspektørerne	  har	  været	  ude.	  Mangler	  afrapportering.	  Skulle	  være	  lige	  på	  
trapperne.	  
-‐	  For	  at	  fixe	  rottesituationen	  vil	  bestyrelsen	  indhente	  tilbud	  fra	  flere	  vvs-‐firmaer,	  så	  snart	  vi	  har	  
modtaget	  en	  rapport	  fra	  inspektøren.	  
-‐	  Vandskade	  SMG	  6	  er	  blevet	  udbedret.	  
-‐	  Kim	  kontakter	  David	  for	  update	  på	  Kresten	  /	  Paulines	  sag.	  
-‐	  Altaner,	  Rodain	  fra	  Art-‐Tek	  skal	  lave	  en	  liste	  over	  dem,	  der	  har	  ønsket	  altan.	  Det	  er	  blevet	  
godkendt,	  at	  det	  bliver	  Altan.dk.	  
-‐	  Antenneaftale	  med	  YouSee	  er	  så	  billig,	  at	  det	  i	  dag	  ikke	  er	  muligt	  at	  få	  en	  billigere	  antenneaftale.	  
Men	  jo	  flere	  der	  melder	  sig	  fra,	  jo	  større	  chance	  er	  der	  for,	  at	  aftalen	  brydes	  med	  YouSee,	  da	  
aftalen	  afhænger	  af	  X-‐antal	  abonnenter.	  
	  	  


